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SKOLEBESTYRELSESMØDE NR. 1 
Tirsdag d.24.august 2020 kl. 17:00 – 19:00 

Mødet holdes på Teams 
 

 Pkt: Dagsorden: 
 

 

Referat v/Frederikke 

17.00-17.05 0.  Godkendelse af referat nr. 7 
  

 

17.05-17.20 
Orientering 

1. Meddelelser: 

A. Fra skolebestyrelsesformand.  

B. Fra skoleleder  

  

Bemærk, dette er et orienterende 
punkt. 

A) Frederikke går på orlov 1.9.20 
Marlene Dam Andersen 
konstitueres som souschef. BUU 
skal tage stilling til klubprojektet 
– der mangler aktuelt 500.000 
der ansøges om. 
Trivselspolitikken er forelagt ind- 
og udskoling – når vi har arbejdet 
med det i lærer-/pædagog 
gruppen, præsenteres det for SB. 
Vi har haft besøg af ’Brug 
skovbrynet’ v. Pelle og Karen med 
fokus på skole/hjemsamarbejdet. 
Hvordan får vi flere 
forældrekræfter til at deltage? 
 Vi er i gang med at undersøge en 
god ide nogle lærere har fået, 
omkring hvordan vi organiserer 
os. Vi er optagede af spændende 
indhold, og hvad det kan bringe 
os. Omdrejningspunktet er at få 
skabt en større 
sammenhængskraft med stærke 
bånd mellem store og små. SB 
bliver løbende inddraget i 
arbejdet. Merete er ansat i 
flexjob på skolen på PLC – i denne 
periode er Merete tilknyttet det 
administrative team.  
Skovbrynet skole er blevet 
verdensmål skole, hvilket går 
godt hånd i hånd med Gladsaxe 
Kommunes tilgang til arbjedet 
med Verdensmål. Vi bliver en del 
af flere internationale 
samarbejder omkring 
verdensmål. 
Punkt 9 rykkes, da det ikke er 
lykkedes arbejdsgruppen at 
mødes. 

17.20-17.35 2. Corona – status på opstart Vi er startet godt op, arbejder igen 

under folkeskoleloven. Vi skal 

undervise i alle fag og gennemføre 

uv. hvor vi kan – selvfølgelig med 

Corona forbehold. Vi har en 
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optagethed af, hvordan vi kan skabe 

tryghed for medarbejderne, så alle 

medarbejdere kan føle sig trygge. 

Derfor har vi det MED. En far var i 

sidste uge testet positiv på fjerde 

årgang. Familien havde netop 

afholdt et fællesarrangement for 4. 

årgang. Faren betragtedes ikke som 

nær kontakt, hvorfor børnene på 

årgangen kom i skole. 

Efterfølgende fik vi besked om, at 

et af børnene fra familien, der 

afholdt arrangement, var testet 

positiv, hvorfor vi sendte børnene 

og fire medarbejdere hjem. Alt 

forløb roligt og forældrene hentede 

deres børn. Efter syv dages 

symptomfri karantæne har vi langt 

de fleste børn været i skole i dag – 

ingen af børneen på 4. årgang er 

blevet testet positive. Vi havde en 

bekymring omkring flere familiers 

forståelse af selvisolation, hvorfor 

vi onsdag eftermiddag iværksatte 

besøg hos disse 17 familier, hvor 

sundhedspleje og familieafdeling 

var opsøgende hos familierne. 14 

ud af 17 familier havde ikke 

forstået budskabet om selvisolation. 

Der har været stor læring for os i 

denne proces omkring opfølgning 

og beredskabsplan. Det er næppe 

sidste gang, vi ser denne situation. 

Som skole har man en rådgivende 

læge til rådighed. Mohammed fra 

Værebro Rådgivning har været en 

kæmpe hjælp i dette forløb.  

Vores retningslinje er, at vi ikke 

tager imod syge børn. Vi går for 

øjeblikket med livrem og seler.  

Skolen er forsat opdelt med 

årgangens eget toilet samt 

udeområder til voksenstrukturerede 

pauser. 

Der spørges til, hvad vi har taget 

med os fra nødundervisningen – vi 

vil rigtig gerne holde fast i så meget 

udeskole som muligt og skabe ro 

for eleverne. 

Det er et andet mødeforum at være 

på teams end at mødes i 
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virkeligheden. For øjeblikket 

afholdes de fleste møder på Teams.  

 
17.35-17.45 
Orientering 

3. Formandens beretning  
Pernille kommenterer på sin beretning, der på 
dette tdispunkt er udsendt. 

Formanden oplevde det både svært 

og nemt at skrive beretningen, da 

der ikke kom indput fra andre. 
17.45-17.55 4. Skolebestyrelsens møderække 2020-21 SB’s møderække. En enkelt dato er 

ændret fra 22.9 til 6.10, da 
skoleledelsens kalender er overrulet af 
anden aftale. Datoen 3.12 kan være 
udfordrende, såfremt der er 
Teaterskoleforestilling. Ellers besluttes 
møderækken med denne ændring. 
Møderækken bliver som udgangspunkt 
på Teams.  
 

17.55-18.05 
Drøftelse  

5. Møde med BUU d.10.9.2020  
Forslag til dagsorden fremlægges og drøftes 

1) Introduktion af begge parter 
2) Forældreønske om 

praksisforsøg vedrørende at 
tage de gode ting i 
Coronaperioden med sig: fx 
udeliv, mere bevægelse, 
mindre hold, større mængde 
struktur. 

3) Status for tiltrækning af nye 
elever. (OBS på 
sammenligningsgrundlag). 
Desværre har tre elever forladt 
os helt administrativt over 
sommerferien til Bagsværd 
skole. 0. årgang på 39 elever. 
Her er det sandsynligt, 
sammenholdt med tre spor på 
Bagsværd, at indsatsen 
omkring tiltrækning af elever 
har givet noget. 

4) Status for evt. ny matrikel? 
Kan vi vise, at vi bruger vores 
gode udearealer endnu bedre i 
forhold til evt. matrikelskifte? 
 

 
 

18.05-18.15 
Drøftelse 

6. Principper 
Forslag til gennemgang af principper 
fremlægges 

Signe foreslår, at vi genbesøger 

principperne fx to principper pr. 

møde fremadrettet, indtil vi er 

igennem.  

Vikardæning og lektier ønskes som 

de første. Herefter kostpolitikken – 

sukkerpolitikken. Skal vi have et 

princip for lejrskoleafholdelse, så 

vores måde at gøre det på bliver 

nedfældet?  
18.15-18.30 
Drøftelse 

7. Årshjul – fokus på samarbejdet mellem skole 
og hjem. 
Formanden præsenterer et forslag 

Giver et blik på hvordan vi får 
skolehverdagen til at hænge sammen 
med SB arbejdet.  
Der ønskes byt på marts/maj og 
august. 
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Caféaftenen, fordybelsesugen og 
principperne skal ind i årshjulet, samt 
øvrige aktiviteter der følger 
skolekalenderen. Man kan eftersende 
ønsker til Pernille. Ønske om at SB 
kan komme mere ind og afspejle 
skolens hverdag, fx i et samarbejde 
omkring fordybelsesugen, så det bliver 
lidt mere jordnært. Det drøftes i hvilken 
grad vi kan tydeliggøre hvilke 
aktiviteter, der er forældreforeningens, 
og hvilke aktiviteter der er skolens. 
 

18.30-18.40 
Drøftelse 

8. Klub  
Drøftelse af status på klub 

På dagsordenen på foranledning af 
forældreforespørgsel. Amalie er med 
for at opdatere bestyrelsen. 
 
Der har været et fint samarbejde med 
Kjæer tegnestue både pæd. Og børn 
er inddraget i den proces. ’Torvet’ ( det 
fælles areal foran atriumgården) har 
brandtilsynet dog ikke godkendt, derfor 
er der ansøgt om yderligere bevilling 
fra BUU. Der var brug for mere 
bevægelse – et ønske fra 
medarbejderne – dette er indtænkt i de 
nye tegninger. Telefon og Ipad frit 
område pt., så børnene er der for at 
være sammen. Sløjd, HDS muligheder 
er tilgæmgelige.  
Der drøftes en evt. klatrevæg, ligesom 
det nævnes at faglokaler HDS og Sløjd 
kræver instruktøruddannelse, hvorfor 
der er igangsat tillægsuddannelse til 
pædagoger. Vi vil gerne væk fra en 
klub, hvor man kun kan spille 
computer. En mulighed er måske også 
at spille basket af og til, samt rollespil.  
Man er nødt til at være meget tydelig i 
hvad vi kan tilbyde, for at få flere til at 
bruge klubben. 
Der efterspørges endnu mere 
tydelighed, så vi sikrer, det når ud til 
eleverne.  
Skal vi bruge pengene der, hvor vi 
allerede har medarbejderresurser fx 
pannabane og kreativt værksted? 
Vi har også tabt nogen, da vi ikke 
længere har udemiljø. 
Dyrerne kommer tilbage i et eller andet 
omfang. Hestene kommer retur men 
ikke i vores regi. Nogle kaniner 
kommer også retur, men ikke med 
vores personale. Vi er opmærksomme 
på, hvordan vi kan få hjulpet endnu 
flere børn tilbage i klubben.   
Et fokus på SFO’en efterspørges også.  
Info mails ønskes hjem til forældrene, 
så det er tydeligt hvad klubben tilbyder. 
Der kommer et månedsbrev ud om, 
hvad der sker på klubben i den 
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kommende måned. Gode ideer er 
meget velkomne. 
 

18.40-18.55 
Drøftelse 

9. Ensartethed og kvalitetsudvikling ift 
ugeplaner, feedback og skole/hjem-
samarbejde 

Ovenstående tre elementer drøftes som et 

punkt. Forældrene oplever kvaliteten i 

ovenstående varieret og personaafhængig og 

der ønskes ikke så store udsving i kvaliteten. 

Pernille, Sanne, Kristine og Stine præsenterer 

forslag, der beskriver en forventning fra 

forældregruppens side.  

Det ønskes, at skolebestyrelsen træffer en 

beslutning om næste skridt. 

 

18.55-19.00 10. Evt.  
 

 
Opfordring til at vedhæftninger på 
AULA bliver i PDF og ikke Word, da 
det er vanskeligt at åbne på telefoner. 
Måske en ’does and don’t’ på AULA ift. 
at ’svare afsender’ direkte.   
Signe skriver det ud i Ugenyt. 
 
Nyt elevråd etableres i denne uge.  
Punkt til næste gang: Elevrådets 
deltagelse på SB møderne. 
 
Skole og forældres landsmøde 
afventes ift. om landsmødet afholdes – 
emnet vil være positive tiltag ift. 
Corona. Hvad kan videreføres? 
 
 
 
 
 

 

Deltagere 

Forældrerepræsentanter:  Stine Rudbech-Jepsen(SRJ), Kristine Bjerager Madsen(KBM), Lars Peter 
Sand (LPS), Pernille Hindsgaul(PH), Sanne Lund(SL), Lars Olsen(LO), Daniel Tissot Skafte(DTS) 
Medarbejderpræsentanter: Christina Rasmussen(CR), Kathrine Steenfat(KMS),  

Elevrepræsentant:  Yasmin (formand) 

Ledelsesrepræsentanter: Frederikke Faurschou(FF), Signe Haugaard(SH)  

 

 

 

Elevtal 

Afgang : 8 elever 

Tilgang: 3 elever 

 

Elevtal pr. 1.8.2020: 355 elever  

http://www.skovbrynet.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=58
http://www.skovbrynet.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=66
http://www.skovbrynet.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=66
http://www.skovbrynet.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=65
http://www.skovbrynet.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=60
http://www.skovbrynet.skoleintra.dk/Li/Foraeldre/Skolebest_Vis.asp?ID=56

